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PROTOKÓŁ NR 169/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 19 maja 2022 r. 

W dniu 19 maja 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
CLXIX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Feliks Łaszcz – Przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca Przewodniczącego Zarządu, 
3. Włodzimierz Ignasiński – członek Zarządu, 
4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu i Skarbnik Powiatu, 
naczelnicy i pracownicy Wydziałów w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie wg. listy obecności 
stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXIX posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu. 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Wniosek dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i Wykonawcy zadania budowy ścieżki rowerowej 
Krzyż Wlkp. - Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P o zmianę szerokości ścieżki w II etapie 
inwestycji - spotkanie z dyrektorem ZDP. 

2. Informacja z otwarcia ofert w przetargu na zadanie pn.„Termomodernizacja budynku głównego 
wraz z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż.   
w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 

3. Wręczenie aktów powierzenia stanowiska nowo wybranym dyrektorom szkół: LO Trzcianka, ZST 
Trzcianka oraz ZS Krzyż Wlkp. i podjęcie uchwał w tej sprawie. 

4. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody na kasację ambulansu   
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) wniosek ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie w drodze przetargu samochodu 
specjalnego i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

5. Udzielenie dotacji spółkom wodnym w 2022 roku i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

6. Prośba Zespołu Szkół Leśnych w Goraju i Stowarzyszenia „Inicjatywa Gorajska” o wsparcie 
finansowe wyjazdu uczniów na Mistrzostwa Europy Leśników w Biegach na Orientację do Włoch. 

7. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii Białej. 

8. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby złożyć wniosek w sprawie zmiany porządku 
posiedzenia? 

Sekretarz Powiatu prosiła w wprowadzenie w punkcie 6 dwóch dodatkowych spraw: 

- prośba Komitetu Turniejów Petra Cup Stowarzyszenie LZS Kuźnica Żelichowska o ufundowanie trzech 
pucharów, 

- prośba Miejskiego Centrum Kultury o dofinansowanie organizacji kolejnego przyjazdu pociągu 
turystycznego Drezyniarz. 

Proponowany porządek posiedzenia, wraz z poprawką, został przez członków Zarządu przyjęty   
i stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
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Ad.1 

Wniosek dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych i Wykonawcy zadania budowy ścieżki rowerowej Krzyż 
Wlkp. - Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P o zmianę szerokości ścieżki w II etapie inwestycji - 
spotkanie z dyrektorem ZDP. 

 Zarząd, w obecności dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie, rozpatrzył złożony przez 
Niego wniosek ( zał. nr 3 ) w sprawie zmiany szerokości ścieżki w II etapie inwestycji tj. budowy ścieżki 
rowerowej Krzyż Wlkp. - Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P. 

 Dyrektor wyjaśnił, że podczas realizacji ww. zadania pojawiły się problemy z budową ścieżki 
rowerowej zgodnie z dokumentacją projektową. Wykonawca wnioskuje o zmianę szerokości ścieżki   
z 2,50 z na 2,00 m ( taka szerokość jest zgodna z warunkami technicznymi jakim powinny odpowiadać 
drogi publiczne i ich usytuowanie). Wniosek dotyczy etapu II przebudowy, który stanowi część 
niekwalifikowaną zadania i nie jest objęty dofinansowaniem z Funduszu Dróg Samorządowych, jednak 
jest elementem dokumentacji, na podstawie której uzyskano dofinansowanie. Wykonanie ścieżki 
rowerowej o szerokości 2,5 m będzie wiązało się z pewnymi utrudnieniami: 

1. Zgodnie z projektem w ścieżce rowerowej znajdują się 4 istniejące słupy oświetleniowe. 
Ewentualne przestawienie ww. słupów to koszt rzędu ok. 4.000 zł netto za sztukę. Nie ma 
jednak pewności czy uda się je przestawić bez uszkodzeń, w razie uszkodzenia koszt nowego 
słupa ok. 5.000 zł netto za sztukę.  

2. W odległości ok. 2,10 m od istniejącego krawężnika znajdują się istniejące schody betonowe, 
które należy rozebrać, co nie było uwzględnione w dokumentacji projektowej. Dodatkowo 
konieczne będzie zabezpieczenie skarpy za projektowaną ścieżką, co również stanowi 
dodatkowy koszt dla inwestycji. 

3. Na wyjściu z mostu szerokość ścieżki do istniejących barier wynosi 2,20 m, dlatego na 
początkowym odcinku ścieżka jest zawężona do tej właśnie szerokości. 

4. Pozostawienie lamp, czy też zawężenie szerokości ścieżki na wysokości lamp będzie bardzo 
dużym utrudnieniem technologicznym. Konieczne będzie wykonywanie części prac 
bitumicznych ręcznie, w wyniku której mogą powstać nierówności nawierzchni bitumicznej, 
przeszkody w postaci lamp stanowiące niebezpieczeństwo dla użytkowników ścieżki. 

W związku z powyżej wymienionymi argumentami dyrektor ZDP przychyla się do wniosku Wykonawcy 
robót, aby na etapie II inwestycji wykonać ścieżkę o normatywnej szerokości 2,00 m.  

  Pracownik ZDP dopowiedział, że jeżeli będzie zgodna na zawężenie ścieżki rowerowej do 2 m, 
wówczas koniecznym będzie wprowadzenie zmian do projektu, o czym już rozmawiał z projektantem.  

  Naczelnik Wydziału Inwestycji wyjaśnił, iż co prawda wniosek dotyczy etapu II przebudowy, 
który stanowi część niekwalifikowaną zadania i nie jest objęty dofinansowaniem z Funduszu Dróg 
Samorządowych, jednak jest elementem dokumentacji, na podstawie której uzyskano dofinansowanie, 
stąd koniecznym jest wystąpienie do Wojewody Wielkopolskiego z informacją o zmianie parametrów 
technicznych zadania wraz z argumentacją, co za tym przemawia.  

  Zarząd po wysłuchaniu argumentacji przedłożonej przez dyrektora ZDP wyraził zgodę aby na 
etapie II inwestycji tj. budowy ścieżki rowerowej Krzyż Wlkp. - Drawsko przy drodze powiatowej nr 
1323P wykonać ścieżkę o normatywnej szerokości 2,00 m. 

  Wracając do poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu, na którym rozważano zawarcie aneksu 
do umowy z Wykonawcą na zwiększenie wartości zadania „Rozbudowa drogi - budowa ścieżki 
rowerowej Krzyż Wlkp.-Drawsko przy drodze powiatowej nr 1323P” bądź ugody sądowej w tej sprawie, 
aby Wykonawca mógł otrzymać dodatkowe ok. 400 tys. zł, Starosta poinformował Zarząd, że po analizie 
tematu przez prawników zdecydowano, że najlepszym rozwiązaniem tej sprawy będzie zawarcie ugody 
sądowej, stąd wykonawca złoży pozew przeciwko Powiatowi do Sądu Rejonowego Wydział Cywilny.  
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 Ponadto, dyrektor ZDP poinformował Zarząd, iż w dniu 18 maja br. dokonano otwarcia ofert na 
zadanie pn.  „Przebudowa mostu nr 13/30005593 w ciągu drogi powiatowej nr 1337P miejscowości 
Mężyk”. Oferty złożyły dwie firmy: 
- STRABACK Sp. z o.o. Pruszków – cena oferty 4.970.826,06 zł; 
- Roboty Drogowo-Budowlane Jacek Karpiński Złotów – cena oferty 4.697.629,22 zł. 
Zamawiający na zadanie zabezpieczył kwotę ok. 3 mln. zł, a więc obydwie oferty przewyższają 
zabezpieczoną kwotę; do najniższej oferty cenowej brakuje ok. 1.700 tys. zł. W związku z tym rodzi się 
pytanie czy zamawiający dołoży brakującą kwotę i przetarg rozstrzygnie, czy unieważni to postępowanie 
i ogłosi kolejny przetarg. 
  Zarząd podjął decyzję o unieważnieniu przetargu i ogłoszeniu go ponownie.  
Ad.2 

Informacja z otwarcia ofert w przetargu na zadanie pn.„Termomodernizacja budynku głównego wraz   
z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż.   
w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. 

  Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych zapoznał Zarząd z informacją ( zał. nr 4 ) 
z otwarcia ofert w przetargu na zadanie pn.„Termomodernizacja budynku głównego wraz   
z wymianą dachu i stolarki okiennej oraz dostosowaniem obiektu do wymagań ppoż.   
w Liceum Ogólnokształcącym w Czarnkowie”. Oferty złożyły 3 firmy: 

1. MIRTECH Sp. z o.o. Sarbka – cena ofertowa 2.500.000,00 zł, 
2. UB SZAŁATA Sp. o.o. Poznań – cena ofertowa 5.658.000,00 zł, 
3. MARBUD Mirosław Pokrzywka Sarbka – cena ofertowa 2.085.350,00 zł. 

Teraz kolejnym krokiem będzie zaproszenie firmy, która złożyła najniższą cenowo ofertę do złożenia 
dokumentów merytorycznych, po czym Komisja Przetargowa przystąpi do ich oceny merytorycznej. 

Ad.3 

Wręczenie aktów powierzenia stanowiska nowo wybranym dyrektorom szkół: LO Trzcianka, ZST 
Trzcianka oraz ZS Krzyż Wlkp. i podjęcie uchwał w tej sprawie. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora  Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Trzciance  i powierzenia stanowiska. 
Niniejszą uchwałą zatwierdza się konkurs na stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. 
Stanisława Staszica w Trzciance, który został przeprowadzony w dniu 27.04.2022 r. Z dniem 01 września 
2022 r. stanowisko dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Stanisława Staszica w Trzciance  powierza 
się Pani  Renacie Grzyśnik. Stanowisko dyrektora powierza się do dnia 31 sierpnia 2027 r. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 494/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora  Zespołu Szkół Technicznych  im. Noblistów Polskich w Trzciance i powierzenia 
stanowiska. 
Niniejszą uchwałą zatwierdza się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych  im. 
Noblistów Polskich w Trzciance, który został przeprowadzony w dniu 27.04.2022 r. Z dniem 01 września 
2022 r. stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Technicznych  im. Noblistów Polskich w Trzciance powierza 
się Panu Robertowi Ziółkowskiemu. Stanowisko dyrektora powierza się do dnia 31 sierpnia 2027 r. 

Przystąpiono do głosowania. 
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W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 495/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko 
dyrektora  Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 1918-1919 w Krzyżu Wlkp. i powierzenia 
stanowiska. 
Niniejszą uchwałą zatwierdza się konkurs na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 
1918-1919 w Krzyżu Wlkp., który został przeprowadzony w dniu 27.04.2022 r. Z dniem 01 września 2022 
r. stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Powstańców Wlkp. 1918-1919 w Krzyżu Wlkp.  powierza się 
Pani  Dziekan Dorocie. Stanowisko dyrektora powierza się do dnia 31 sierpnia 2027 r. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 496/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu. 
  Po zatwierdzeniu wyników konkursu na stanowiska dyrektorów ww. szkół Starosta, w imieniu 
Zarządu Powiatu, dokonał wręczenia aktów powierzenia nowo wybranym dyrektorom, życząc im samych 
dalszych sukcesów. 

Dyrektorzy podziękowali za obdarzenie ich zaufaniem i powierzenie stanowisk na kolejne 5 lat.  

Ad.4 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) wniosek Szpitala Powiatowego w Trzciance o wyrażenie zgody na kasację ambulansu   
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 8 ) dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II   
w Trzciance o wyrażenie zgody na kasację ambulansu FORD FAC6 TRANSIT VAN 350L – rok produkcji 
2007. Pojazd jest całkowicie wyeksploatowany, z licznymi uszkodzeniami podzespołów i karoserii.   
W ostatnim czasie poważnemu uszkodzeniu uległ silnik, a jego wymiana nie jest uzasadniona 
ekonomicznie, z uwagi na wysoki koszt wymiany i ogólny stan pozostałych podzespołów. Samochód 
zostanie przekazany do uprawnionej do wykonania kasacji stacji demontażu pojazdów. Szpital uzyskał   
w tej sprawie pozytywną opinię Rady Społecznej Szpitala Powiatowego. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 497/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu. 

2) wniosek ZZOZ w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie w drodze przetargu samochodu 
specjalnego i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

  Zarząd rozpatrzył wniosek (zał. nr 10) dyrektora Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej   
w Czarnkowie o wyrażenie zgody na zbycie w drodze przetargu samochodu specjalnego marki OPEL 
MOVANO – rok. produkcji 2006. Zamiar zbycia wskazanego wyżej pojazdu spowodowany jest 
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dokonanymi w ostatnich latach zakupami nowoczesnych karetek oraz fakt braku potrzeby utrzymywania 
dodatkowego wyeksploatowanego samochodu specjalnego w zasobach ZZOZ-u. Jego dalsze posiadanie 
generuje dodatkowe koszty związane z przeglądami i ubezpieczeniem. Na podstawie średnich cen 
rynkowych ustalono cenę wywoławczą na 16 500,00 zł brutto. ZZOZ uzyskał w tej sprawie pozytywną 
opinię Rady Społecznej ZZOZ-u. 

Wniosek rozpatrzono pozytywnie podejmując w tym zakresie stosowną uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 498/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.5 

Udzielenie dotacji spółkom wodnym w 2022 roku i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu 
Czarnkowsko - Trzcianeckiego spółkom wodnym w roku 2022. 

Przedmiotowa uchwała jest następstwem podjęcia przez Radę Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
uchwały Nr XXIV/167/2021 z dnia 23 lutego 2021 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej z budżetu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego spółkom wodnym, trybu postępowania   
w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczenia (Dz. Urz. Województwa Wielkopolskiego z 2021 r. 
poz. 1735), zgodnie z którą spółki wodne mogą otrzymać pomoc finansową w formie dotacji celowej   
z budżetu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego na zadania określone w art. 443 ust. 2 w związku z ust. 3 
ustawy z dnia 20 lipca 2017r. – Prawo wodne, realizowane na terenie Powiatu Czarnkowsko-
Trzcianeckiego. Na podstawie ww. Uchwały udziela się spółkom wodnym dotacji, uwzględniając 
znaczenie zadań dla gospodarki wodnej oraz wysokość środków w budżecie powiatu na ten cel (w 2022r. 
zabezpieczono w dziale 010 rozdziale 01008 § 2830 środki finansowe w wysokości 40.000,00 zł). Wnioski 
złożyło 11 spółek z terenu naszego powiatu, zrzeszonych w Rejonowym Związku Spółek Wodnych   
w Czarnkowie z/s w Śmieszkowie oraz Rejonowym Związku Spółek Wodnych w Trzciance, które spełniają 
kryteria określone w ww. uchwale. Wobec czego podjęcie uchwały przyznającej im 100 % wysokości 
wnioskowanej pomocy jest zasadne. Dla każdej ze spółek proponuje się dotacje w wysokości: 

1) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Ciszkowo-Walkowice w wysokości 1000,00 zł 
2) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Młynkowo w wysokości 3700,00 zł  
3) Gminnej Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Lubasz w wysokości 4300,00 zł 
4) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Huta – Marunowo w wysokości 4200,00 zł 
5) Spółce Wodno – Melioracyjnej Połajewo w wysokości 1000,00 zł 
6) Spółce Wodno – Melioracyjnej Rosko – Wieleń w wysokości 3800,00 zł 
7) Spółce Melioracyjno – Drenarskiej Krosin w wysokości 1000,00 zł 
8) Spółce Urządzeń Melioracyjno –  Drenarskich Krosinek w wysokości 1000,00 zł 
9) Spółce Wodno – Melioracyjnej Trzcianka w wysokości 10000,00 zł 
10) Spółce Wodno – Melioracyjnej Wieleń w wysokości 5000,00 zł 
11) Spółce Wodno – Melioracyjnej Zofiowo w wysokości 5000,00 zł. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za podjęciem uchwały,  
- 0 głosów przeciwnych,  
- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 499/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
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Informacja, na co Spółki zamierzają wydatkować otrzymaną dotację stanowi załącznik nr 13 do 
niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Prośba Zespołu Szkół Leśnych w Goraju i Stowarzyszenia „Inicjatywa Gorajska” o wsparcie finansowe 
wyjazdu uczniów na Mistrzostwa Europy Leśników w Biegach na Orientację do Włoch. 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 14 ) Zespołu Szkół Leśnych w Goraju i Stowarzyszenia 
„Inicjatywa Gorajska” o wsparcie finansowe wyjazdu uczniów na Mistrzostwa Europy Leśników   
w Biegach na Orientację. Tegoroczne XXVIII Mistrzostwa Europy odbędą się w Południowym Tyrolu we 
Włoszech, w dniach 25-30 czerwca br. Wnioskodawcy liczą na przychylność, zrozumienie i finansowe 
wsparcie tej niecodziennej inicjatywy, będą wdzięczni za wszystko, co otrzymają.  

 Zarząd przychylił się do prośby wnioskodawców przyznając na wnioskowany cel kwotę 500 zł.  

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 15 ) Komitetu Turniejów Petra Cup Stowarzyszenie LZS Kuźnica 
Żelichowska o ufundowanie trzech pucharów w jednej z pięciu głównych kategorii na kwotę 400 zł  
w Finałowym Turnieju Tenisa Stołowego „Petra Cup” , który odbędzie się w dniu 29 maja 2022 r. w Hali 
Sportowej w Krzyżu Wlkp., ul. Sienkiewicza 1.  

Zarząd rozpatrzył prośbę pozytywnie. 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 16 ) Miejskiego Centrum Kultury o dofinansowanie organizacji 
kolejnego przyjazdu pociągu turystycznego Drezyniarz z Poznania. Pociąg ten zawita do Czarnkowa 4 
czerwca br. i wzbogaci Dni Ziemi Czarnkowskiej. Wydatek można pokryć ze środków, które MCK 
otrzymał w ramach Kalendarza Imprez na organizację „Dnia Spieczonego Bliźniaka” w wysokości 2 tys. zł, 
a która to impreza się nie odbędzie.  

Zarząd postanowił przekazać na wnioskowany cel kwotę 1000 zł. Pozostałe 1000 zł pozostanie   
w budżecie powiatu.  

Ad.7 

Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii Białej. 

 Zarząd wysłuchał informacji w wynikach kontroli przeprowadzonej w Młodzieżowym Ośrodku 
Socjoterapii Białej, którą przedstawił pracownik Starostwa Powiatowego zajmujący stanowisko ds. 
kontroli i skarg.  

 Kontrola dotyczyła gromadzenia dochodów budżetowych i dokonywania wydatków 
budżetowych w 2020 roku. Celem kontroli było zbadanie czy realizacja zadań jednostki przebiega   
w sposób zgodny z prawem, efektywny, oszczędny i terminowy. W wyniku przeprowadzonej kontroli 
stwierdzono nieprawidłowości i uchybienia w zakresie: dokumentacji polityki rachunkowości; 
delegowania uprawnień i odpowiedzialności; dokumentacji finansowo-księgowej; sprawozdawczości 
budżetowej; ustalania, obliczania i wypłaty wynagrodzeń i świadczeń; ustalania prawa, obliczania                           
i wypłaty nagród jubileuszowych; ustalania prawa, obliczania i wypłaty odpraw emerytalnych; 
pozostałych wydatków bieżących; realizacji dochodów budżetowych; rozrachunków i roszczeń. Za 
powstałe w tych zakresach nieprawidłowości i uchybienia odpowiedzialny jest dyrektor, główna 
księgowa i była główna księgowa (na zastępstwo). Nieprawidłowości wskazują na brak skutecznej 
kontroli zarządczej. W związku z tym wypracowano szereg zaleceń pokontrolnych, wnosząc o ich 
realizację, w celu wyeliminowania nieprawidłowości i uchybień w przyszłości oraz w celu usprawnienia 
funkcjonowania jednostki. Głównie należy przestrzegać: przepisów o rachunkowości; przepisów   
o finansach publicznych; Rozporządzenia Rady Ministrów w sprawie Klasyfikacji Środków Trwałych; 
zasad inwentaryzacji określonych w instrukcji inwentaryzacyjnej polityki rachunkowości; zasad 
funkcjonowania kont bilansowych i pozabilansowych określonych w odpowiednim Rozporządzeniu 
Ministra Rozwoju i Finansów;  przepisów Rozporządzenia Ministra Finansów w sprawie szczegółowej 
klasyfikacji dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów;   
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Ad.8 

Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

  Zarząd przyjął protokoły z ostatniego posiedzenia, tj. z dnia 12 maja 2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag.  

Ad.9 

Sprawy różne. 

 Spraw innych niż ujęte w porządku posiedzenia nie poruszono. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 19 maja 2022 r. zakończono. 
Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 26 maja 2022 r. 

Protokołowała 

Małgorzata Pompała      Podpisy członków Zarządu 

Feliks Łaszcz ………………………………… 

Sławomir Kryger ………………………….. 

   Włodzimierz Ignasiński …………………. 

Waldemar Pawłowski …………..……… 

Jan Pertek ……………………………………. 

 

 

    


